
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 17. maj 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 189

Forslag til lov om ændring af udlændingeloven. (Justering af kravene i beløbs-

ordningen).

Af Martin Henriksen (DF) m.fl.

Spørgsmål 5

Det fremgår af SIRIs høringssvar til L 189, at der er personer under beløbs-

ordningen, der opretholder en løn der ligger under beløbsgrænsen. Vil mini-

steren redegøre for, hvorfor dette er tilfældet, herunder om det alene er perso-

ner, der har fået deres tilladelse inden beløbsgrænsen blev hævet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Henriksen (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Martin.Henriksen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen

formand
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